

STYREMØTE MALVIK IL HÅNDBALL

Møte: 2017/6

Dag: Tirsdag 12.12.2017

Sted: Malvikhallen

Tilstede: Gunn Jorun Widding, Dagrun Hindseth, Stig Roar Aasgård, Kari Aftret Ready, Heidi Gulbrandsen

Forfall: Espen Stav Hansen

Agenda:

- 2017/50 Godkjenning referat (v)
- 2017/51 Revisjon av klubbhåndboka
- 2017/52 Idrettsfritidsordningen i Malvik IL
- 2017/53 Samarbeid MIL-HIL-VHK
- 2017/54 Budsjett 2018
- 2017/55 Malvik Cup
- 2017/56 Årsmøte og valg 2018
- 2017/57 Retningslinjer avslutningstur
- 2017/58 Oppgradering av areal utenfor kiosk Malvikhallen
- 2017/59 Kåring av tegnekonkurranse treningssamling Røros 2017
- 2017/60 Forslag til supportershop
- 2017/61 Eventuelt

SAK	INFORMASJON	ANSVAR	FRIST
2017/50	<i>Referat fra forrige styremøte (15.11.2017) godkjent (v).</i>		
2017/51	Gjennomgang av forslag til ny klubbhåndbok for Malvik IL Håndball. Gunna noterer tilbakemeldinger som tas med tilbake til hovedstyret.	Gunna	

2017/52	Idrettsfritidsordning i Malvik IL er vedtatt på ekstraordinært årsmøte, med oppstart høsten 2018. Håndball utreder vår rolle rundt idrettsfritidsordningen i Malvik IL.		
2017/53	Samarbeidsmøte mellom MIL/HIL/VHK gjennomført. Referat sendt ut til våre styremedlemmer. <i>Styret delegerer ansvar til Sportslig Utvalg for å sikre samarbeidet mellom klubbene (v).</i> Stig Roar deltar i dette samarbeidsmøte sammen med en deltaker fra SU.		
2017/54	Budsjettarbeidet mot 2018 starter nå. Evt. innspill til budsjett sendes Dagrun, og vi tar opp første forslag til budsjett på styremøte i januar.		
2017/55	Malvik Cup for mini er gjennomført, venter øk. resultat av cup'en. Evalueringsmøte er gjennomført i cup-komiteen.		
2017/56	Årsmøte 2018 avholdes torsdag 1. mars. Gunna (leder), Kari (styremedlem) og Heidi (sekretær) stiller i styret førstkomende år. Dagrun (kasserer) sin avklares i januar.		
2017/57	<i>Retningslinjer avslutningstur presentert av SU og vedtatt, ref. saksdokument sendt ut fra Stig Roar. Pr nå er støtten på kr 2000, kan justeres ved hvert årsmøte. Retningslinjene må beskrives i de øk. retningslinjene.</i>		
2017/58	<i>Oppgradering av kioskareal godkjennes, ref. saksdokument sendt ut fra Stig Roar.</i>		
2017/59	Tegnekonkurranse avholdt på Røros. Vinner av konkurransen er J05 får sitt trykk på supporterskjorte.		
2017/60	Stig Roar har sendt ut liste over supporterutstyr vi ønsker å tilby i Supportershop. <i>Styret godkjenner innkjøp av utstyr ref. forslag sendt på mail fra Stig Roar.</i>		
2017/61	- Dekning av cup: <i>Vedtar at vi dekker en cup pr lag pr sesong (1.juli til 30. juni), ikke pr år. Tidspunkt for avholdelse av cup er avgjørende. Øk. Retningslinjene må endres på årsmøte 2018.</i>		

--	--	--	--

|